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Leder Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

1/25 Kirkeskyssordning 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 1/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Diakoniutvalget har tidligere gått inn for å tilby kirkeskyss til de som måtte ha behov 
for skyss til kirken. Målfrid Schiager står som kontaktperson på tiltaket, men hun ser 
at tilbudet ikke benyttes og ønsker derfor at menighetsrådet drøfter saken.  
 
Målfrid forteller at de kjørte kirkeskyss en fast rute hver søndag i mange år. Tidene 
har forandret seg, men hun tror likevel at det kan være en bedre løsning. Hva tenker 
menighetsrådet om saken? Innspill til organisering/ressursbruk? 
 
Forslag til vedtak 
 

1. Biri menighetsråd ønsker at kirkeskysstilbudet skal opprettholdes / avvikles.  
 

2. Ved opprettholdelse av tilbudet:  
Tilbudet bør organiseres ved fast rute / kontakte kontaktperson ved behov 

 
3. Ved fast rute bør det engasjeres frivillige sjåfører som kan dele på oppgaven. Disse 

bør da i tilfelle avtale seg imellom og sette opp en «turnus». 
Frivillige sjåfører: 

o Xx 
o Xx 
o Xx  

 
 
Møtebehandling 

Rådet drøftet saken. De mener at tilbudet er kjent, men at det av ulike årsaker ikke er 
det samme behovet for ordningen som det tidligere har vært. Én utvikling er for 
eksempel at de eldre nå om dagen får senere innvilget plass på omsorgshjemmet, og 
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følgelig er ved dårligere helse. Det påpekes også at kirketida nå passer med 
bussruta. Rådet vurderer at tilbudet kan stå slik det er; at folk tar kontakt ved behov. 
Men man kan gjerne gjøre tiltak for å vekke bevisstheten på tilbudet igjen. Det 
nevnes at det kan henges opp lapp på Furulund, og settes inn notis i 
menighetsbudet. I tillegg får menigheten ha øyne og ører åpne, og sørge for å fortelle 
om tilbudet hvis man oppfatter at noen kunne hatt nytte av det.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd ønsker at kirkeskysstilbudet skal opprettholdes, og at det fortsatt 
organiseres slik at folk tar kontakt ved behov. Rådet ønsker å henge opp lapp på 
Furulund, og at det blir med en notis i neste menighetsblad som informerer om 
tilbudet. 

 

 

 
2/25 Konfirmantpresentasjon 26.01.25 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 2/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
26.01.2025 kl.11 er det gudstjeneste med konfirmantpresentasjon i Biri kirke. Det er 
32 konfirmanter i år, og alle får hver sin Bibel 2024 i standardutgave. 
 
Det er hyggelig om det er kirkekaffe etter gudstjenesten. Har noen i menighetsrådet 
mulighet til å stille med litt bakst? 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering.  
Xx stiller med bakst til kirkekaffen. 
 
Møtebehandling 

Sokneprest Andreas E. Danbolt forteller om en veldig fin konfirmantgjeng, og ser 
frem til å bli mer kjent med dem.  
 
Rådet ble enige om å stille med kakebakere til konfirmantpresentasjonen. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering.  
Ragnhild Svartbekk, Brit Lillejordet og Mette Iversen stiller med bakst til kirkekaffen. 
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3/25 Fellesrådet inviterer til Skibladnertur 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 3/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Fellesrådet har planer om å invitere menighetsråd med på Skibladnertur, og etter 
fellesrådets møte i desember ble det klart at de sikter seg inn på 1. juni som dato.  
 
Kort info om turen: 
Turen er planlagt til 1/6 etter gudstjenesten, og vil være for alle i kirkekommunen. Det 
er forslag om å ha litt program med kirkehistorie fra Skibladner samt musikalsk 
innslag. 
Det vil koste litt å være med, men målet er at det ikke skal koste mer enn 250,- pr 
person. Invitasjon kommer på et senere tidspunkt, men enn så lenge sørger vi for at 
menighetsrådene er informert om datoen. 
 
1. juni har Biri menighetsråd planlagt å ha friluftsgudstjeneste, og menighetsrådet bør 
derfor diskutere om denne bør flyttes eller om man skal holde seg til planen. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
Rådet ønsker at friluftsgudstjeneste avholdes som planlagt / flyttes til …  
 
Møtebehandling 

Rådet ble enige om å flytte den planlagte friluftsgudstjenesten, og heller ta den i 
august. Kan gjerne oppfordre konfirmantene til å bli med på friluftsgudstjenesten 
også! 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering, og ønsker å flytte den planlagte 
friluftsgudstjenesten til 17. august.  
 

 

 

 
4/25 Menighetens årsmøte 2025 
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Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 4/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
I henhold til Kirkeordningen § 12 nest siste ledd, skal menighetsrådet hvert år gi 
menigheten en orientering om det kristelige arbeidet i soknet.  
 
Årsmøtet skal annonseres senest 14 dager før møtet avholdes. Kirkekontoret sørger 
for felles kunngjøring av årsmøtene i alle sokn. Dette gjøres ved annonse i avisen og 
som nyhetssak på hjemmesiden. Menighetsrådet kan drøfte om det skal kunngjøres i 
flere kanaler.  
 
Årsmøtet har tradisjonelt blitt holdt i forlengelse av en gudstjeneste, og det har vært 
ledet av sittende menighetsrådsleder. Saksbehandler skriver årsmelding, og denne 
har vært tema på årsmøtet på ulike måter. Noen år har den blitt opplest i sin helhet, 
men det var svært gode tilbakemeldinger i fjor da daværende menighetsrådsleder 
Ragnhild Svartbekk plukket ut noen punkter som hun orienterte mer inngående om. 
Menighetsrådet plikter ikke å orientere menighetsmøtet om regnskapet, men 
tradisjonelt pleier også denne informasjonen å bli gitt.  
 
Det er opp til menighetsrådet hvordan de organiserer årsmøtet, så rådet drøfter 
saken i møtet.  
 
Hva gjelder dato for årsmøte, har det vært sagt at det bør avholdes etter 30. april da 
dette er fristen for revisjon av årsregnskapet. Slik sett sikrer man at regnskapstallene 
er godkjent før de presenteres i årsmøtet. Når ønsker Biri menighetsråd å avholde 
årets årsmøte? 
 
Ønsker menighetsrådet å ha litt bevertning til møtet, kan dette gjerne bestemmes nå. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighets årsmøte avholdes den … 
 
Møtet avholdes i etterkant av gudstjenesten, og administrasjonen sørger for 
kunngjøring og trykking av årsmeldinger.  
 
XX sørger for en enkel kirkekaffe. 
 
Møtebehandling 

Rådet er samstemte i at årsmøtet ble avholdt på en særdeles god måte i fjor da 
Ragnhild Svartbekk plukket ut noen aktuelle punkter – i stedet for å gå gjennom hele 
årsmeldingen. Dette kan gjerne bli malen for gjennomføring! 
 



 6  

Det er mye som skjer i slutten av april/begynnelsen av mai, så rådet ble enige om å 
avholde årsmøtet etter gudstjenesten 25. mai. 
 
Mette Iversen fortalte at hun gjerne kan bake, men rådet bestemmer seg for 
kirkekaffe når det nærmer seg i stedet for å bestemme noe allerede nå. 
 
 
Vedtak  

Biri menighets årsmøte avholdes den 25. mai. 
 
Møtet avholdes i etterkant av gudstjenesten, og administrasjonen sørger for 
kunngjøring og trykking av årsmeldinger.  

 

 

 
5/25 Innspill til årsmelding for virksomhetsåret 2024 Biri sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 5/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt saker ligger årsmelding for virksomhetsåret 2023. Denne legges fram for 
rådet nå, før saksbehandler går i gang med årsmeldingen for virksomhetsåret 2024, 
slik at rådet kan gi innspill til utformingen.  
 
Årsmeldingen har vært skrevet etter samme mønster i flere år. Den inneholder en del 
statistikk, og ellers informasjon om aktiviteten i menigheten det foregående året. 
Fordelen med at årsmeldingen holder seg til mønsteret, er at de ulike årene enkelt lar 
seg sammenligne. Samtidig er årsmeldingen forholdsvis lang, så kanskje hadde det 
vært mer «brukervennlig» å korte ned? Hva skal i så fall kuttes? Er det andre punkter 
menighetsrådet ønsker å ha med? Andre innspill til endringer? 
 
Biri menighetsråd gir sine innspill i møtet. Saksbehandler vil så ta sikte på å legge 
frem et forslag til årsmelding for virksomhetsåret 2024 i menighetsrådsmøtet 11. 
februar. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saksbehandler skriver årsmelding for Biri menighets virksomhetsår 2024 etter innspill 
som kommer i menighetsrådsmøtet 14. januar 2025. 
 
Møtebehandling 
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Rådet opplever at årsmeldingen er god, og statistikken gir en god og sammenlignbar 
oversikt. Sokneprest Andreas E. Danbolt påpeker at 2019-statistikken bør blir 
stående, da de andre årene er pandemi-år og derfor ikke like relevante som 
sammenligningsgrunnlag.  
 
 
Vedtak  

Saksbehandler skriver årsmelding for Biri menighets virksomhetsår 2024. 
Statistikken for 2019 skal ikke tas ut i årets årsmelding. 
 

 

 

 
6/25 Årsmøte i Kirkens SOS 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 6/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Som medlemsmenighet i Kirkens SOS Innlandet, har Biri menighet anledning til å 
representere på årsmøtet med 1 stemmeberettiget representant. Innkalling er ikke 
mottatt foreløpig, men vi har fått et varsel om at møtet skal avholdes mandag 
27.mars kl.18 på teams (se vedlegg). 
 
Utklipp fra Kirkens SOS sin nettside om deres oppdrag: 
Kirkens SOS skal forebygge selvmord ved at det alltid finnes en godt opplært 
samtalepartner tilgjengelig for den som trenger det. Vårt mål er at ingen trenger å 
møte deres mørkeste stunder alene. Vår krisetjeneste er tilgjengelig 24 timer i døgnet 
for å lytte til mennesker som trenger at noen lytter. 
 
Kirkens SOS skal være et verdsatt og etterspurt lavterskeltilbud på telefon og 
internett. Vi skal være et ledende lavterskel samtaletilbud i Norge og vi skal sørge for 
at vårt tilbud er bygget på kunnskap, erfaring og verdier. 
 
Er det noen som har mulighet til å være med på årsmøtet? 
 
Forslag til vedtak 
 
…… er utsending fra Biri menighetsråd til Kirkens SOS årsmøte 27.03.2025 
 
Møtebehandling 
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Kort orientering om saken, og rådet opplever at Kirkens SOS gjør et viktig arbeid. 
Menighetsrådsleder Gerd Ingeborg Nettum ønsker å få oversendt lenke til møtet, og 
skal forsøke å delta. 
 
 
Vedtak  

Menighetsrådsleder Gerd Ingeborg Nettum er Biri menighetsråds representant på 
Kirkens SOS årsmøte 27.03.2025. Møtet avholdes digitalt på teams. 
 

 

 

 
7/25 Kompensasjon for dugnadsarbeid 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 7/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det er gjort et stort stykke arbeid med trefelling både på kirkegården og rundt kirka, 
og menighetsrådet kan vurdere en eventuell kompensasjon til dugnadsarbeid som 
har medført større kostnader. Alf Kristian Steinstad legger frem saken i møtet.   
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd er svært takknemlig for det utførte arbeidet med trefelling.  
Som takk for jobben kompenseres dugnadsarbeidet med …. 
 
Møtebehandling 

Kjetil Bekkelund orienterer om saken. Det går mye bensin når det skal kappes 
såpass mye, og rådet er enige om å kjøpe inn noen kanner med bensin som kan 
være tilgjengelig for dugnadsarbeiderne.  
Det blir viktig da å være bevisst hvordan bensinen oppbevares. Sokneprest Andreas 
E. Danbolt sjekket ut at det er lov å oppbevare inntil 60 liter bensin for privatpersoner. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd er svært takknemlig for det utførte arbeidet med trefelling.  
Kjetil Bekkelund kjøper inn 3 kanner med bensin til dugnadsarbeidet, og sender 
kvittering til saksbehandler.  
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8/25 Evaluering Lys Våken 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 8/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Lys Våken ble gjennomført 30. november til 1. desember med 18 påmeldte barn. 
 
Det var flere frivillige fra Biri menighetsråd til stede, og Kjetil Bekkelund var 
kontaktperson. Hvordan opplevdes arrangementet? Er det punkter som kan 
forbedres til neste gang? 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd evaluerer Lys Våken 2024: 
 
Møtebehandling 

Det var 18 påmeldte deltakere, men 5 som ikke møtte opp. Det var derfor 13 
deltakere med på arrangementet. Alf Kristian Steinstad og Kjetil Bekkelund var 
frivillige på ettermiddag/kveld, og Ole Johnny og Kjetil Bekkelund var frivillige 
nattevakter. Ragnhild Svartbekk kom og hjalp til på frokosten, så til sammen var det 
4 frivillige medhjelpere – i tillegg til LupYere.  
 
Det så ut til at ungene hadde det bra, og det var liv langt utover kvelden. God 
organisering av LupY, så det var en takknemlig jobb å være med som frivillig. Kjetil 
Bekkelund uttaler at han gjerne kan være med på dette neste gang også.  
 
Det måtte suppleres med glutenfritt til maten da dette ikke hadde blitt registrert på 
forhånd. Ellers var det litt lite juice og saft, men for mye salat. Kjetil Bekkelund har gitt 
tilbakemelding om dette.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd evaluerer Lys Våken 2024: 
- 13 deltakere 
- 4 frivillige fra menigheten 
- Manglet glutenfritt tilbud på maten. Litt lite juice/saft, og for mye salat.  
- God organisering av LupYer, og fornøyde unger 
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9/25 Lokalt undervisningsutvalg 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 9/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det er nå opprettet felles undervisningutvalg med én representant fra hver av 
menighetene i fellesrådsområdet. I Biri menighetsråds møte i november 2024 ble det 
luftet om ikke det kunne vært hensiktsmessig å ha etablert også et lokalt 
undervisningsutvalg på Biri. Det blir opp til undervisningsutvalget selv å si noe om 
hvilken rolle de ønsker å ha opp imot arrangementer, men det kan være naturlig at 
utvalget først og fremst har en særlig omsorg for å tenke helhetlig på den kirkelige 
undervisningen og læringen i soknet. Altså ikke at de nødvendigvis skal bemanne 
alle aktiviteter.  
 
I e-postutveksling i forkant av møtet ble det oppfordret til å tenke på - og gjerne også 
spørre – aktuelle personer om et slikt utvalg. Er det noen som har sagt seg ville til å 
stille? Det vil være en fordel om utvalget har en forankring i menighetsrådet for å 
sikre en enkel kommunikasjonslinje mellom råd og utvalg. Er det noen i 
menighetsrådet som kunne tenke seg å være representant i utvalget? 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd nedsetter lokalt undervisningsutvalg: 

- XX 
- XX 
- XX 

 
Møtebehandling 

Karen Ekern forteller at hun har snakket med Mari Brekne på forhånd som kan tenke 
seg å være med i et slikt utvalg. Dette utvalget vil være en god støtte for Biris 
representant til felles undervisningsutvalg på Gjøvik, da det vil være naturlig å drøfte 
en del saker lokalt både før og etter møtene. Et undervisningsutvalg vil videre ha en 
viktig rolle i det å drøfte og løfte utfordringspunkter ved undervisningsarbeidet i 
menigheten lokalt til menighetsrådet. 
 
Menighetsrådsleder Gerd Ingeborg Nettum spør Alf Kristian Steinstad om å bli med 
utvalget, og Ragnhild Svartbekk spør Monica Ellingsberg. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd nedsetter lokalt undervisningsutvalg: 
- Karen Ekern 
- Mari Brekne 

 
I tillegg utfordres Alf Kristian Steinstad og Monica Ellingsberg om å stille i utvalget. 
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10/25 Annonsører til Menighetsbudet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 10/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
På det siste møtet til Biri menighetsråd i 2024 ble det orientert om at det er to 
annonsører som trekker seg fra Menighetsbudet. I e-postutveksling i forkant av møtet 
ble medlemmer av Biri menighetsråd derfor oppfordret til å spørre aktuelle 
annonsører om de kunne tenke seg å annonsere i bladet. Prisliste ble også sendt ut 
samtidig.  
 
Har det vært noe respons hittil? Hvis ikke kan menighetsrådet utpeke én til å ta 
kontakt med aktuelle annonsører. Det vil være en fordel å få inn to nye annonsører 
før det første nummeret av Menighetsbudet kommer i begynnelsen av mars. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd har sørget for to nye annonsører: xx og xx. 
Saksbehandler sørger for det administrative knyttet til saken. 
 
Møtebehandling 

Alf Kristian Steinstad har sagt ifra om ett firma som ønsker annonse. Saksbehandler 
tar kontakt.  
Brit Lillejordet og Ragnhild Svartbekk har også engasjert seg, og har sendt ut noen 
forespørsler. Avventer svar. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd har sørget for én ny annonsør, og er engasjert i å finne flere. 
Saksbehandler sørger for det administrative knyttet til saken. 
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Orienteringssaker 

11/25 Orienteringer 14.01.2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 14.01.2025 11/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
2. februar er det hjertevenngudstjeneste i Biri kirke kl.11. Redalen sanitetsforening, v/ 
leder Bodil Glosli Andersen, sa i fjor at de kunne tenke seg å ha kirkekaffeansvaret 
på hjertevenn hvert år. Saksbehandler har derfor orientert om datoen, og avventer 
bekreftelse. 
 
Leder av diakoniutvalget har orientert om diakoniutvalgets planer for første halvår:  
Vi planlegger foredrag for ungdom i stedet for tradisjonell temakveld. Ida Johanne 
Aaraas, som er regionsekretær for Mental helse ungdom kommer til Biri 
ungdomskole og har foredrag for 10. trinn. Det vil handle om psykisk helse, hvordan 
ivareta sin egen og andres psykiske helse, det vil også være litt om hvordan sosiale 
medier påvirker oss. Dette blir den 28. januar i skoletiden.   
Også satser vi på å få til Hyggekveld 12.mars. Med Fasteaksjonen som er 8. april så 
tror jeg det blir ganske mye som skjer i Biri. Vi gleder oss 😊 
 
Vedlagt følger også årsmelding fra Diakonihuset 2024. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 
Møtebehandling 

Kjetil Bekkelund orienterer om at besøkstjenesten nå har kommet i gang, og 
ordningen fungerer veldig fint.  
Det kan gjerne legges frem brosjyrer om kirkas tilbud både i kirka og på 
omsorgssenteret.  
 
Menighetsrådet orienteres om at Kirkens SOS og Øverbygda bedehus har sendt e-
post og takket for mottatt takkoffer.  
 
Saksbehandler la også frem produksjonsplanen for Menighetsbudet. Rådet påpeker 
at det står en annen frist for innsending av stoff i forrige blad, og at 
produksjonsplanen derfor bør endres slik at den stemmer overens med dette. 
Saksbehandler tar kontakt med trykkeriet.  
 
Brit Lillejordet ønsker at det settes dato for menighetsbasar, og rådet enes om å 
avholde basar 4. mai (samme dag som gullkonfirmasjon).  
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Brit Lillejordet og Ragnhild Svartbekk spør etter gevinster, og menighetsrådsleder 
Gerd Ingeborg Nettum lager et bevis på at de får lov å spørre etter premier på vegne 
av menighetsrådet.  
 
Mette Iversen og Jarle Hillestad ønsker å snakke med sokneprest Andreas E. 
Danbolt om salmevalg til påsken ettersom de ønsker å lage en diskantstemme. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 

 

 

 
Eventuelt 


